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Vragen van het lid Van Weyenberg (D66) aan de Staatssecretaris van Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid en aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht dat artsen via hun pensioenfonds verplicht 
in tabak beleggen (ingezonden 7 juni 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat het Universitair Medisch Centrum 
Groningen (UMCG) het Algemeen Burgerlijk Pensioenfonds (ABP) oproept om 
te stoppen met het beleggen in tabak?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het begrijpelijk is dat sommige artsen niet in tabak 
willen beleggen? 

Vraag 3
In hoeverre probeert de rijksoverheid in haar rol als werkgever het beleg-
gingsbeleid van het ABP te beïnvloeden, bijvoorbeeld als het gaat om het 
uitsluitingsbeleid wat het ABP op dit moment hanteert? 

Vraag 4
In welke mate en op welke manier kunnen ziekenhuizen en aangesloten 
deelnemers invloed uitoefenen op het beleggingsbeleid van het ABP, waar zij 
verplicht bij zijn aangesloten? 

Vraag 5
Welke mogelijkheden zijn er om de invloed van deelnemers daarop op een 
verantwoorde manier te vergroten? 

Vraag 6
Zijn er op dit moment in regelgeving bepalingen die pensioenfondsen 
belemmeren om deelnemers meer te betrekken bij het beleggingsbeleid? Zo 
ja, welke? Zo nee, waarom hebben veel deelnemers dan het gevoel dat zij 
niet worden betrokken bij het beleggingsbeleid van hun pensioenfonds?

1 https://www.bnr.nl/nieuws/economie/10323791/abp-stop-met-beleggen-in-tabak

 
 
 
 
kv-tk-2017Z07674
’s-Gravenhage 2017 Tweede Kamer, vergaderjaar 2016–2017, Vragen


